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            בס"ד
 
 

 לפרסום - 15/12/13פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 
 

 חגי מאיר, זאב סימן טוב, רן וייס מוטי חמבי,  , יצחק בסל נוכחים : 
 

 מזכיר הישוב.   -משה באסה 
 

 03/11/13אישור פרוטוקול מיום 
 הפרוטוקול אושר ע"י הועד

 
 דיווח מצב כספי 

 
 + ש"ח  172,146 -עו"ש  

 ש"ח  283,030 -"מ  פק
 

 2014אישור צו ארנונה לשנת  
 

הפנה תשומת לב החברים למכתבה של המועצה לפיה אישור ההתייקרות הינו חובה. חולק   -משה 
 . 2013ביחס למחירי ינואר   3.36%צו ארנונה עם התייקרות של 

 
 החלטה 

 אושר פה אחד ע"י הועד 
 

 בשלב זה הצטרף רן וייס 
 

 פרויקטים לביצוע 
 

 סמך פרויקטים )מצ"ב( המסמך אושר ע"י הועד. הוצג מ
 

 החלטה 
 אושר פה אחד 

 
 2014תקציב 

 
ימים מראש לחברי   10ש"ח , התקציב נשלח   5,212,069בסך מסגרת של    2014הוצג תקציב לשנת 

 הועד לעיונם ולהערותיהם .
 

 מצ"ב התקציב שהוצע. 
 

סות בדף המידע הקרוב תוך דיון  יש לציין כי נושא תגבור כ"א בנושא חינוך יקבל התייח -יצחק  
 שיבחן נושא היקף המשרה הדרוש ע"י הועד וועדת חינוך. 

 
 החלטה 

 התקציב אושר פה אחד 
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 )בית ספר(   327תכנית בינוי לשטח  
 

 תכנית בינוי מוצעת שהכין אדריכל מוטי בודק  -יצחק הציג 
 התכנית תישלח לאישור המועצה. 

 
 החלטה 

 התכנית אושרה ע"י הועד
 

 )מוטי חמבי יצא מהחדר(  משפחת חמבי -ני ציבור אגרת מב 
 

 תשלומים.  18  -משפחת חמבי מבקשת פריסה של תשלום אגרת מבנ"צ ל    -יצחק  
 

 החלטה 
 מאושר פה אחד 

 
 מרכז מסחרי 

 
למגרש ששייך לועד ע"י יזם  דונם המסחרי הצמוד   2 -דיווח על רכישת המגרש של ה  -יצחק  

 , הציג תכנית סקיצה מוצעת על ידי היזם. ם הועד המקומיהמעוניין לבנות בתיאום ובשיתוף ע
 

 דיווח כי היזם מציע: 
 מ"ר בנויים במעטפת עם ריצפה מחולקת בטון.  250מ"ר זכויות בניה מתוכם   400לתת לועד  

 משה הציע להוציא שמאי שיבדוק מה עלות המגרש שלנו.  -יצחק
 

 החלטה 
שמאי לבדיקת עלות המגרש של הועד ולאחר מכן לפעול להגעה להסכמות עם היזם  להביא 

 בהתאמה לשווי המגרש והסכמות אלו יובאו לדיון ואישור בועד המקומי. 
 

 הצבעה 
 אושר פה אחד 

 
 הסעות תיכונים ממ"ד לכפר סבא 

 
 רכזת הקהילה, ישראלה אוריין וכלנית קליין -הצטרפו : עדנה חמבי

 
בר כמה שנים שישיבת השומרון היא לא רוב ואלה שהם רוב נוסעים  כ -כלנית קליין 

 כטרמפיסטים עם ההסעה של החילוניים.  
כיום בישיבת השומרון + בבית ספר תורה ומדע בכפר סבא  הגישו מסמך עם מספרי תלמידים 

 ו' אשר מתכוונים ללמוד בתורה ומדע בכפר סבא. -וכמו כן של תלמידי ה'
 

 הנתונים שהוצגו: 
 
 תלמידים   15 -ורה ומדע כיום ת -
 תלמידים  12 -ישיבת השומרון כיום   -
 תלמידים 9 -ו' שמתכוונים ללמוד בכפר סבא -ה' -
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 צריך ללחוץ שכבר השנה תהיה הסעה גם לאלו וגם לאלו. -זאב 
 

 כלנית וישראלה עזבו הוחל דיון של הועד בסוגיית התיכונים בכפר סבא** 
 

 לפה ולשם וזה מסומך עכשיו לשנות לאנשים. המספרים כמעט זהים   -חגי  
 

שנים ואז יש מצב ביניים עם   4דיברתי עם נציגה מהצד השני ולדעתה אם ניתן לשנות כל  -עדנה 
 לפה ולפה אז זה לא מפריע לה. 

 
יש היום צרכים חדשים וצריך לסייע להם וללחוץ במועצה ובמשרד החינוך השיקול של   -זאב 

 שער הינו שיקול חשוב וכבד משקל. הלימוד בשומרון ופתיחת ה
 

 סיכום
ישיבת ועד נוספת ביום ראשון הקרוב   -נותנים סיכוי לשכנוע של גרשון לפתור הבעיה  -יצחק

 בנושא זה . 
 מטפלים בנושא זאב + רן + חגי. 

 
 הצבעה 

 מאושרת הצעת יצחק 


